
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

11.12.2023 kl. 18.30-20.30 i Kirkeby 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Til stede: X Martin X Pia U. A Shanne 

 X Signe X Michael   A Steffani 

 X Peter X René   

 X Jesper C X Oliver   

 X Kristian X Vibeke   

 A Christian     

 A Louise     

 A Lisbeth     

       

Referent: X René     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB 21.11. 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. a)   Nyt fra formand Intet nyt. 

              b)   Nyt fra elevråd Deltager ikke 

              c)   Nyt fra forældre Ingen særlige bemærkninger. Der er et overordnet indtryk af, at 
det går stille og roligt i skolen. 

              d)   Nyt fra medarbejdere Der har været juleklippedag siden sidst. I Stenstrup var alle 
elever fordelt på tværs af alle klasser i værksteder på hele 
skolen. LEAPS2 nærmer sig sin afslutning alt imens LEAPS3, der 
skal afvikles i samarbejde med virksomheder, planlægges.  
I Kirkeby er klippedagen også vel overstået. Der er Lucia, 3. 
årgangsarrangement og forældrekaffe på vej i denne uge. 
 

              e)   Nyt fra ledelsen  I Stenstrup har Arbejdstilsynet været på besøg i september. 
Dette besøg gav anledning til at de kom på besøg igen den 22. 
november. Dette udløste et strakspåbud. Strakspåbuddet 
handler om at det vurderes, at der er en risiko for vold mod 
personalet, og at den risiko ikke i tilstrækkelig grad er 
forebygget. Der er formuleret en handleplan, der er sendt til 
Arbejdstilsynet.  
Arbejdstilsynet giver desuden et påbud for dårligt arbejdsmiljø 
der er udløst af problematikker i relationen mellem 
medarbejdere og skoleleder og mellem medarbejderne internt. 
Skolen har endnu ikke modtaget påbuddet på skrift. 
Der er iværksat en APV.  

  

2. Økonomi 
 
Uden elever 

Fortsat drøftelse om en specifik besparelse på 
driftsbudgettet 24 
Drøftelse af budget 24  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
 
Følgende er besluttet om lejrskoler på 6. og 8. årgang i skoleåret 
2024/2025:  
Lejrskolen på 8. årgang bevares som hidtil: 4 overnatninger på 
Bornholm. 
Lejrskolen på 6. årgang videreføres som en lejrskole med 4 
overnatninger i Sønderborg.  
Det har været vigtigt for bestyrelsen at bevare lejrskolerne i deres fulde 
længde af hensyn til elevernes trivsel og det pædagogiske 
relationsarbejde. Drøftelsen om mulige ændrede principper og 
økonomiske ramme for lejrskoler i skoleåret 2025/2026 fortsættes på et 
bestyrelsesmøde i indeværende skoleår.  
Bilag til budgettet blev udleveret på mødet 
Oliver gennemgik budgettet for 2024: jf. vedlagte bilag. 
Budgettet er godkendt af bestyrelsen.  
 

  

3. Godkendelse af referat 21.11. Godkendt 

  

4. Punkter til næste møde 16.jan  

5. Evt.  

 

 

 

 

 


